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 Епидемиолог Предраг Кон изјавио је да је медицински део Кризног штаба за борбу
против короне од почетка "упорни кочничар" у попуштању мера инсистирањем да се то
што спорије чини.

  „Попустиће се још, али полако“, рекао је Кон за ТВ Хепи, напомињући да је вирус
„толико присутан“ да лако може да порасте број новозаражених.   

Говорећи о отварању тржних центара, он је рекао да су предвиђени ковид редари и
бројаће се електронски колико је грађана ушло.

  

Међутим, како је рекао, видели смо да се мере не поштују.

  

Како је објаснио, „велики је проблем што се сматра да ако су мере препоручене оне нису
обавезне, па грађани седе у баштама ресторана а не носе маске“.

  

„Они су у прекршају, маска може да се скине само кад се пиће конзумира, али у остало
време мора да да се носи“, рекао је Кон.
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Говорећи о вакцинисању, он је рекао да „ко се одлучио да се не вакцинише одлучио се
за вирус“.

  

(Бета)
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